

# DECLARATION OF CONFORMITY

Hereby, *Par la présente,*

Company / <i>Entreprise:</i>	TE-Group NV
Address: / <i>Adresse:</i>	Kapelsestraat 61, 2950 Kapellen, Belgium

declare that the following equipment: / *déclare que le dispositif suivant :*

Product name: <i>Nom du produit:</i>	DreamLED OTLL-600
Product type: <i>Type de produit:</i>	Indoor & Outdoor TL Light

conforms with the following safety requirements of the directives 2011/65/EU, 2014/35/EU & 2014/30/EU. Conformity is guaranteed by the CE-symbol. This product has been tested against following standards and specifications, applying versions valid in April 2017. The full text of the EU declaration of conformity is available at the following internet address: [www.dream-led.eu](http://www.dream-led.eu).

*est conforme aux exigences de sécurité suivantes des directives 2011/65/EU, 2014/35/EU & 2014/30/EU. La conformité est garantie par le symbole CE. Ce produit a été testé par rapport aux normes et spécifications suivantes, appliquant les versions valides en Avril 2017. Le texte complet de la déclaration UE de conformité est disponible à l'adresse internet suivante: [www.dream-led.eu](http://www.dream-led.eu).*

EN 55015:2013+A1:2015

EN 61547:2009

EN 61000-3-2:2014

EN 61000-3-3:2013

EN 60598-1: 2015

EN 60598-2-1:1989

IEC 62321-4:2013

IEC 62321-5:2013

IEC 62321-6:2015

IEC 62321-7: 2015



Authorized Signature  
S. Izaks, Product & Research Manager, TE-Group NV  
April 2017, Kapellen